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Enkel fråga till äldrenämndens ordförande Karin Teljstedt angående 
avauktorisering av hemtjänstföretag 
 
I en interpellationsdebatt den 20 april 2020 ställde Vänsterpartiet följande frågor till dig Karin 
Teljstedt som ordförande i äldrenämnden: 
 
• Vad händer för de äldre inom hemtjänsten som inte får utlovat stöd? Var vänder de sig om 
hemtjänsten uteblir? Får de nedsättning av sin avgift i relation till uteblivet stöd? Får de någon 
kompensation utöver det för den förlorade tiden? På vilket sätt ska vi kunna i framtiden garantera att 
ingen som har beviljats stöd blir utan?  
 
• Ska Nacka kommun skärpa sin kontroll av hemtjänstföretag och annan auktoriserad verksamhet som 
verkar under LOV? Kan vi garantera att våra skattepengar inte går till ekonomisk brottslighet 
framöver? 
 
Vi fick ett bra och uttömmande svar då. I svaret påminde också du oss om detta: 
 
”Efter att en enig äldrenämnd röstat igenom mitt politikerinitiativ pågår en översyn av kundvalet 
Hemtjänst, ledsagning och avlösning. Översynen har ett långsiktigt perspektiv med fokus på hur 
Nacka kommun kan förbättra och säkerställa kvalitet för målgrupper inom äldreomsorgen.” 
 
Några saker som har hänt sedan dess gör mig osäker på hur den översynen gått så jag undrar därför: 
 
Tycker du nu att översynen har lett till att man har säkerställt rutiner som innebär att man kan lita på 
att våra skattepengar inte går till ekonomisk brottslighet och att det inte finns hemtjänstutförare i 
Nacka kommun som har otillräcklig kvalitet? 
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